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>【篇一】
1、彩色的雪花，白色的冬天，红色的圣诞，暖色的季节。在这宁静的时刻，衷心祝你圣诞快乐，有个美好的新年！
Color of snow, the white winter, the red Christmas, warm color of the season. In this quiet moment, sincerely wish you a merry Christmas and a happy New Year!
2、美丽的圣诞节，雪夜星光伴着你和我的脸，平安夜的萍果滋润了你我的嘴唇。快乐的你我在新的一年里开出圣诞果实。
Beautiful Christmas, hakodate starlight with you and I face, Christmas Eve ping fruit to nourish you my lips. Happy you and me in the New Year opened a Christmas fruit.
3、平安夜，静悄悄，平安短信翩翩到，看完短信感觉妙，以后天天甜甜笑，顺顺当当日子好，平平安安乐逍遥！祝圣诞快乐！
Silent night, quiet, peaceful message was to read text messages feel wonderful, sweet smile every day, after much good day, go in peace joy! Wishing you all a merry Christmas!
4、平安夜！迷人的夜，浪漫的夜，平平安安的夜，美好的夜，让我们一起享受这难得的夜晚！祝你平安夜平平安安，快快乐乐！
Christmas Eve! The charming night, romantic night, go in peace night, good night, let us enjoy the great night! Wish your Christmas Eve in peace, be happy!
5、滑落的流星，是我对你的思念；飞舞的雪花，是我对你的牵挂，闪烁的圣诞树，是我对你的祝福。愿你拥有一个幸福快乐的平安夜。
The meteor, falling is my miss to you; Fluttering snow, is my caring for you, flashing Christmas tree, is my blessing to you. Wishing you a happy Christmas Eve.
6、星光璀璨空中耀，吉祥如意降临到。笑脸盈盈烦恼抛，觥筹交错乐淘淘。钟声悠远和谐报，短信祝福幸福绕。平安夜到了，愿你快快乐乐，永无烦恼！
Star bright sky, jixiangruyi befall. Your smiling, let tao tao. Bell distant harmony, SMS blessing happiness around. On Christmas Eve, wish you happy, no worries!
7、好运来上访，好事常成双，过了平安夜，圣诞好运降，愿你心情快乐若飞雪，生活天天像过节。吉祥如意平安夜，祝你开心快乐！
Good luck to petition, good thing always in pairs, Christmas Eve, Christmas luck, I wish you a happy mood if snow, life every day as a holiday. Luck on Christmas Eve, I wish you a happy happy!
8、悠扬的钟声送你平安，美妙的旋律送你吉祥，五彩的灯光送你温暖，虔诚的祷告送你蜜甜。平安夜里送平安，一年到头都吉祥！
Peace, beautiful melody melodious bell send you send you lucky, colorful lights send you warm, devout prayer to send you honey is sweet. Christmas Eve to send peace, good luck all the year round!
9、清清的风吹来悠悠的云，悠悠的云含着纷纷的雪，纷纷的雪缠着绵绵的浪漫，绵绵的浪漫陪伴你渡一个浪漫的平安夜。圣诞快乐！
Chilly wind is blowing above the clouds, above the clouds with the snow, snow in succession is wrapped in the romantic, so romantic with you to a romantic Christmas Eve. Merry Christmas!
10、圣那个圣，诞那个诞，圣诞节里众人欢，通宵达旦亦无眠。平安夜里默祝平安，圣诞节里传送祝愿，狂欢夜里尽情狂欢！圣诞节快乐！
St the Christmas that Christmas, Christmas all huan, also a sleepless night. Transfer in Christmas Eve creamer wish Christmas, Christmas wishes, orgiastic night califarnia! Merry Christmas!
11、欣然又将圣诞，狂欢彻夜难眠。平安夜里话平安，听取笑声一片。零落些雪花外，三五好友聚堂前。就是你，我最想念，愿圣诞节快乐！
Readily and Christmas, carnival sleepless nights. A peace night words, listen to laughter. And some snow, friends gathered in front of the hall. Is you, I miss the most wish merry Christmas!
12、我把沙漏倒过来，过去就变成未来。愿时光为你定格，永远停在快乐的那一刻。平安夜，祈愿你一生平平安安，日子过得幸福美满！
I reversed the hourglass, the past into the future. Let time frames, for you never stop at this moment of happiness. Christmas Eve, wish you all the year round in peace, happiness life!
13、平安夜的雪花飘落，带着我的祝福飞进你的心窝。我按动快乐的钢琴键，用真诚为你弹奏圣诞赞歌，愿你在新的一年里无忧无虑，天天快乐！
Christmas Eve snow, with my blessing flew into your heart. I clicked happy piano keys, with playing Christmas carols for you sincerely, wish you happy in the New Year, happy every day!
14、平安夜，平安为你开道，幸福与你环抱，挫折见你赶紧让道，烦恼忧愁通通走掉，开心快乐给你与众不同的关照，圣诞来到，祝福短信送上！
Christmas Eve, safe way for you and happiness with you around, setbacks see you hurriedly, tao is all go, happy to give you special attention to Christmas, blessing messages to send!
15、平安夜，星满天，星光点点，都是我看得见的思念，平安夜，有点冷，祝福满满，愿你觉得心里很温暖。朋友，请记住，你的平安我的挂念。
On Christmas Eve, star all over the sky, stars, is I see miss, Christmas Eve, a little cold, bless full, I hope you feel very warm. Friends, please remember, you the peace of my miss.
16、在平安夜的晚上，吃上一个苹果，这一生都会平平安安的。朋友，别忘记吃哦，也别忘记提醒你的朋友。祝愿你一生平平安安，快快乐乐！
On Christmas Eve night, eat an apple, this life will be in peace. Friend, don\'t forget to eat well, don\'t forget to remind your friends. Wish you all the year round in peace, be happy!
17、平安夜到，愿你删去昨日的烦恼，确定明天的美好，储存身体的强健，复制幸福在身边，粘贴平安无界限，升级美好到永远。
On Christmas Eve, you would like to yesterday\'s troubles, determine the good tomorrow, store the body strong, copy the happiness in the side, paste peace without boundaries, upgrade beautiful forever.
18、今晚的夜很长，今晚的风很凉，还好亲爱的你在我身旁。我没哭也没闹，只想和你走到天荒地老。平安夜，爱不止。因为有你在我身边，每一天都在过圣诞。
Tonight\'s the night is long, the wind cold tonight, ok dear and you by my side. I didn\'t cry don\'t make, just want to and you go to the glebe\'s old. Christmas Eve, more than love. Because have you by my side, every day at Christmas.
19、平安夜的钟声已敲响，那悠扬的钟声是我想你的心声，圣诞树的彩灯已挂满，那闪烁的灯光是我想你的眼睛，真诚的问候我的朋友，圣诞节快乐！
On Christmas Eve the bell had rung, the melodious bell is I miss you, Christmas tree lights have hung, that is, I think your eyes flickering lights, sincere greetings to my friends, merry Christmas!
20、平安夜，落叶飞舞着，温馨洋溢着，真情荡漾着，祝福伴随着，多少个不眠之夜都不及今天的平安夜来得幸福而快乐，温暖着这个不一样的夜晚。
Christmas Eve, the fallen leaves flying, is permeated with sweet, rippling the truth, blessed with, how many sleepless nights are not as good as today\'s peace night of happiness and joy, warm the night.
21、温馨的灯火，在闪烁；吉祥的星光，在闪耀；缤纷的礼花，在绽放；真挚的祝福，在发送。平安夜，借着星光为你祈福，愿你平安幸福，开心永远！
The warm lights, twinkling; Lucky star, shining; Colorful fireworks, in bloom; Sincere best wishes, it is sent. On Christmas Eve, starlight praying for you, we wish you a merry Christmas happiness, happy forever!
22、平安夜到了，发条短信送给你，宗旨：平安把你围绕。精髓：幸福与你拥抱。标语：成功与你同行。主题：美好与你握手。目的：愿你平安夜快乐。
On Christmas Eve, will give you a massage, tenet: peace around you. Essence: happiness hug with you. Slogan: success with you. Theme: shake hands with you. Objective: to wish you a happy Christmas Eve.
23、平安夜，祥和温馨，有平安如意之兆，有健康快乐之福，愿君平安夜里收好运，幸福开心乐陶陶，默默接受我祝福，福寿安康行好运！
Christmas Eve, warm and peaceful have peace satisfied of trillion, has the blessing of health and happiness, good luck, peace be to you the night happy covered, silent accept my blessing, good fortune longevity and health!
24、距离堵不了我和你的联系，距离挡不住我送你的祝福，距离隔不断我对你的想念，距离带不走我传给你的平安夜短信：祝福远方的你，圣诞快乐！
Distance can\'t block me and your contact, distance to resist the I give you blessings, distance are my miss to you, distance to take don\'t walk I to your Christmas Eve message: wish far-away place of you, merry Christmas!
25、平安夜梦见有人在唱赞美诗，那你就去善待别人吧；圣诞夜梦见上帝朝你微笑，那你一定会得到恩惠。如果是这样，那你就尽情地享受生活，享受快乐吧！
Silent night dreamed someone singing hymns, then you go and be kind to others. Christmas Eve dream god smile at you, that you are sure to get grace. If so, then you are free to enjoy life, enjoy happiness!
26、不寻常的一夜即将在今夜，送你个苹果打发平安夜，保你平平安安日日夜夜，再送你百事可乐当琼浆玉液，一切惊喜都将在今夜，我先祝你有个快乐的平安夜。
Unusual in tonight, night, is to send an apple you spend your Christmas Eve, protect you night and day safely and to send you a Pepsi when ambrosia, all the surprises in tonight, I wish you a happy Christmas Eve.
27、衷心祝福来年快乐、幸运！
Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
28、最是暖暖的平安夜，和你一起，逛热闹长街，借朗朗明月，数灯火连绵，温年华细节。只要你说在你心里我又重了一些些，我所有忧郁就轻轻化解。
Is the most warm warm on Christmas Eve, and you together, lively strip, borrow the moon lang lang, a few lights, a series of WenNianHua details. As long as you said in your heart me again some more, I will gently dissolve all melancholy.
29、夜空的星星闪烁，宛如我的相思之泪滑落；平安夜的乐曲响彻，怀念我常为你弹奏的歌虽然我不在你身边，但很想在你耳边轻轻说：宝贝，圣诞快乐。
The stars twinkle in the night sky, like drop tears full of my missing. Christmas Eve music ring, miss I often play the song for you though I\'m not in your side, but really want to gently in your ear said: baby, merry Christmas.
30、又到平安夜，祝你像玫瑰一样楚楚动人：美丽迷人，光彩照人，漂亮可人，迷倒男人，气晕女人。愿你：做个自信女人，是老公最爱的女人，祝美女圣诞快乐！
Again to the Christmas Eve, I wish you a lovely as roses: beautiful, radiant, beautiful, when it comes to a man, heartbroken, woman. I wish you: to be a confident woman, is the husband\'s favorite woman, merry Christmas to the beauty!
31、平安夜，我愿一生在自己的神树旁种下自己的爱和心，愿我的神树上开满平安的花朵，护佑我身边亲人、朋友，以及认识或不认识的你，永永远远平安、健康！
On Christmas Eve, I would like to life in their own planted beside their making love and heart, peace to my scared tree full of flowers, protect my side relatives, friends, and you know or don\'t know, safe and healthy for ever and ever!
32、平安夜，空气中充满欢乐笑声，袜子装满四季平安，火炉燃烧着幸福火焰，烟囱飘出吉祥云朵，短信翩翩写满祝愿：祝你平安夜平安，快快乐乐过圣诞！
On Christmas Eve, the air is full of joy and laughter, socks with four seasons peace, stove burning flame happiness, chimney up out of the auspicious clouds, text messages and write full wishes: wish you Christmas Eve peace, happy Christmas!
33、不爱你，太难，难于上青天！不想你，太烦，烦过吃饭不香甜！平安夜，把爱托圣诞老人送到你窗前，放进袜里边：一颗爱你的真心，盼此生与你相恋不变！
Don\'t love you, too difficult, difficult to move on! Don\'t miss you, too tired, tired to eat not sweet! Santa on Christmas Eve, my love to you the window and into the socks inside: a love you sincerely, looking forward to fall in love with you this life the same!
34、平安夜晚上做梦，上帝对我说，他要把全世界的幸福都给你，他让我转告你，圣诞节会有精美大礼包相送，肯定是最最甜蜜的经历，注意接收奥，圣诞快乐。
On Christmas night dreaming, god said to me, he\'ll give you happiness all over the world, let me tell you, he will have a beautiful Christmas package send, certainly is the most sweet experience, pay attention to receive, merry Christmas.
35、一年的臭袜子直到平安夜才洗出晾上，清晨被圣诞老人震耳的呼噜声吵醒，唤醒他后：哥们你也忒狠了，我忙活一宿礼物全没了，你的袜子还剩下一半没装满。
A year of socks until Christmas Eve to wash out the dry, early in the morning was awakened by Santa Claus were purring, wake up after him: the elder brothers you are malicious, I busy night present all didn\'t, your socks left half full.
36、亲爱的朋友，平安夜的钟声回响在小路，我送你一棵真诚的圣诞树，上面闪着我们友情的回顾，挂满了我对你的祝福，愿好运永远把你呵护，愿你一生平安幸福。
My dear friends, the ding of the Christmas Eve echoed in the path, I send you a sincere Christmas tree, above the review of our friendship, full of my blessing to you, wish good luck always put your care, peace be to you a lifetime of happiness.
37、平安夜你仰望夜空，如有一颗星星在眨眼，那是祝你一生平安；有千万颗星星在闪，那是祝你永远快乐；如果一颗星星也没有，那是祝福太多，让星星都黯然失色！
Silent night you look up at the sky, if there is a star in the blink of an eye, that is I wish you a life of peace; Thousands of stars in the flash, that is to wish you a happy forever; If a star also have no, that\'s too many blessings, let the stars shade!
38、该短信由圣诞老人负责创作，由快乐负责编写，由幸福负责发送，由幸运负责传递，由我负责投资，提前送到你的手机，愿你：平安夜如意，圣诞节愉快！
The message the Santa Claus will be responsible for the creation, the happiness is responsible for the writing, the happiness is responsible for the sending, the luck is responsible for the transfer, I\'m in charge of the investment, sent to your mobile phone in advance, I wish you: Christmas Eve, Christmas is happy!
>【篇二】
【1】I wish you a merry Christmas. All affection and best wishes to you and yours.
以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
【2】Wishing you a sparkling Christmas and bright happy New Year! May the season bring much pleasure to you.
愿你的圣诞光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
【3】Peace and love for you at Christmas from all your students.
祝老师圣诞节充满平安和爱。
【4】A cheery Christmas and the New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿圣诞和新年带给你无边的幸福、如意。
【5】In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of Christmas outshine all the rest.
在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
【6】Much joy to you in the up coming year.May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at Christmas and stay with you all the year through.
让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
【7】Warm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things.
传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
【8】May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
【9】May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright.Have a love filled Christmas and New Year!
愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
【10】ones, and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
圣诞节转眼又到，又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
【11】May you have the best Christmas ever.
愿你度过最美好的圣诞节!
>【篇三】
1、平安夜，钟声响，喜悦温馨把歌唱！雪花飞，心里美，祝福平安家更美！祝平安夜快乐！愿你平安到永远！开心到永远！
on christmas eve， the bell ring， the joy and sweet singing！ snowflakes fly， sweet pink-fleshed radish， bless peace home more beautiful！ i wish a happy christmas eve！ peace be to you forever！ happy forever！
2、平安夜，送你一个苹果两个橙，保你平平安安心想事成，再送你百事可乐一瓶，愿你快快乐乐乐无穷！祝你平安夜快乐，圣诞节快乐！
christmas eve， send you an apple， two orange， protect your horse safely and to send you a bottle of pepsi wish you happy joy endless！ wish you a merry christmas eve and merry christmas！
3、平安夜送你苹果，祈福你一生平安幸福；圣诞节送你个香橙，保佑你一世心想事成；狂欢夜送你个火龙果，祝愿你一辈子红红火火。
silent night send you apple， bless your life safety and happiness； christmas to send you a orange， bless you forever horse； carnival night to send you a dragon fruit， i wish you all your life thriving。
4、平安夜里祝平安，平安夜里话平安。平安是福，平安是宝，平平安安活到老！祝你出入平安，老少平安，万事平安，收到短信一生平安！
christmas eve i wish peace， peace talk peace at night。 peace is a blessing， peace is a treasure， go in peace live！ wish you in peace， and peace， all peace， receive sms life peace！
5、天空飘落洁白的雪花，转眼间平安夜又到，思念久违的你，不知你一切可好，小小短信把深深的情意捎，祝你平安夜快乐，生活幸福！
the sky falling snow， white christmas eve in a twinkling of an eye to again， miss out you， i don\'t know everything okay， you little messages the deep affection to give， i wish you a happy christmas eve， happy life！
6、平安夜你要安安稳稳地睡觉，攒够力气第二天快乐地生蛋，过几天再快乐地圆蛋。为庆祝生蛋圆蛋的快乐，再欢天喜地快快乐乐地过年！
christmas eve you sleep to be steady， saved energy the next day happily eggs， round egg happily back in a few days。 to celebrate the joy of the eggs round egg， and then happy happy new year！
7、所谓平安，就是身体健康，无病无恙。事业有成，无克无难。生活美满，无波无折。今天是平安夜，愿主赐予你这一切。祝幸福快乐。
the so-called peace， is healthy and disease-free。 successful， no， no。 happy happy life， no wave， no discount。 today is christmas eve， may the lord give you all of this。 i wish a happy happiness。
8、愿你的事业兴旺的像不灭炉火，愿你的财富累积的像漫天雪花，愿你的心情快乐的像礼堂钟声，愿你的幸福美满的像初上华灯。平安夜快乐。
let not your career flourishing as put out the fire， i wish you wealth accumulation as man snowflakes， let your mood happy like hall bells， wish you happy like lights on the early。 happy christmas eve。
9、平安夜里报佳音，莫分尊贵与主宾；人间真情赛真金，朋友之间心连心；凝聚思念发短信，愿你节日开心、事事顺心、天天欢心，圣诞快乐。
christmas caroling， noble and guest； human feelings of gold， between friends heart to heart； miss text cohesion， wish you happy holidays and all well， happy every day， merry christmas。
10、这条短信是平安夜的平安大使，声声向你报平安，让这安心的旋律，陪伴你安心度过今晚，度过明晚，度过今后的每个夜晚。平安夜快乐！
this message is christmas eve peace ambassador， sound to offer safe， to reassure the melody， with peace of mind you spend tonight， spend tomorrow night， spend every night in the future。 happy christmas eve！
11、平安夜到了，美妙的钟声又要敲响，让它敲响你202_年的幸运之门，带给你一整年的健康平安、幸福快乐、如意吉祥。提前祝你圣诞快乐！
on christmas eve， wonderful bell to ring again， let it knocking on your door in 202_， bring you a whole year of health peace， happiness and auspicious。 wish you a merry christmas in advance！
12、雪花在平安夜飘舞，带着我的祝福飞进你的心窝。我按动快乐的钢琴键，用真诚为你弹奏圣诞赞歌，愿你在新的一年里无忧无虑，天天快乐！
playing snow on christmas eve， with my blessing flew into your heart。 i clicked happy piano keys， with playing christmas carols for you sincerely， wish you happy in the new year， happy every day！
13、灯红酒绿夜生活，纸醉金迷通宵乐。本性其实很淡泊，放荡只因讨生活。狂欢尽处是寂寞，梦回方知身是客。清心寡欲平安夜，万种情愁对你说！
neon nightlife， music all night。 nature is indifferent， dissolute， for a living。 carnival far is lonely， becomes know the body is the guest。 they have christmas eve， ten thousand kind of mood to tell you！
14、平淡是真，平静是情，平坦是路，平缓是心，平安是福。平安夜来了，用平平常常的文字送去我真真切切的祝福。愿你收入平稳上升，事业平步青云！
really is flat， peace is love， is a smooth road， gentle heart， peace is a blessing。 christmas night， with ordinary text sent to my real wish。 i wish you a steady income rise， cause pollution！
15、平安夜的钟声回响在小路，我送你一棵真诚的圣诞树，上面闪着我们友情的回顾，挂满了我对你的祝福，愿好运永远把你呵护，愿你一生平安幸福。
christmas bells resounded in the lane， i send you a sincere christmas tree， above the review of our friendship， full of my blessing to you， wish good luck always put your care， peace be to you a lifetime of happiness。
16、我喜欢车，所以选择本田了；我喜欢投资，所以看中房产了；我喜欢实在，所以选你做朋友了；平安夜想到你了，你快给我祝福吧，别再让我悲剧了！
i like cars， so choose the honda； i like investment， so take a fancy to the property； i like it， so choose your friends； silent night thinking of you， you are quick to give my blessing， don\'t let me tragedy！
17、平安夜，请闭上眼，我把礼物悄悄送：送你一盏圣诞灯，照亮你的好前程；送你一个小铃铛，一摇快乐在身旁；再送一声祝福话，愿你幸福美佳佳。
on christmas eve， please close your eyes， i send gift quietly： send you a christmas light， light up your good future； happy to send you a small bell， a shake on the side； to send a blessing， wish you happy beauty jia jia。
18、度过吉祥平安夜，迎来喜庆圣诞节。欢天喜地来庆贺，愁云惨雾全抛舍。圣诞老人送大礼，福禄寿喜都不缺。圣诞钟声传入耳，祝你天天都喜悦。
for peace and prosperity for the night， bringing in the christmas festival。 merrily merrily to celebrate， gloom all behind。 santa claus gift， ferro shouxi has everything。 christmas bell incoming ears， i wish you joy every day。
19、平安夜你将搭载平安列车起程，从此你会天天一路平安，月月一路平安，年年一路平安，还有你的家人和朋友也会一生平平安安，平安夜快乐！
christmas eve you will pick up peace train depart， every day from now on you will be a good journey， yueyue bon voyage， bon voyage， every year there are your family and friends will be life in peace， happy christmas eve！
20、当平安夜的钟声回响在小路，我送你一棵真诚的圣诞树，上面闪着我们友情的回顾，挂满了我对你的祝福，愿好运永远把你呵护，愿你一生平安幸福。
when christmas eve bells resounded in the lane， i send you a sincere christmas tree， above the review of our friendship， full of my blessing to you， wish good luck always put your care， peace be to you a lifetime of happiness。
21、愿我的祝福你蓝天一样照耀你，愿我的短信像白云一样飘向你，愿我的祝福像微风一样吹向你，愿我的祝福像短信一样送给你：祝平安夜快乐，圣诞节快乐！
may i wish you the blue sky shine upon you， let my messages like white clouds float to you， i like the breeze blow a blessing to you， i like sms send to you a blessing： i wish a happy christmas eve， merry christmas！
22、冬至、平安夜、圣诞、元旦节节相连，幸福、快乐、健康、平安紧接而来，亲情、友情、爱情、真情情情相牵，牵挂、关怀、祝福扑面而来。祝天天快乐。
successively connected to the winter solstice， christmas eve， christmas， new year\'s day， happy, happy, healthy and safe followed, family love, friendship, love, love qingqing lead, care, care and blessing。 i wish a happy day。
23、平安夜，平安雪花坠落并绽放，严寒却弥漫着温馨；平安短信书写并投递，简短却字里行间透露着我的祝福。平安夜，只愿你平平安安，快快乐乐，如雪花雪白。
christmas eve, christmas snow falls and bloom, cold is filled with warmth。 peace message writing and delivery, brief but her my blessing。 will be safe and happy christmas eve, only wish you, such as snow white。
24、新年的钟声即将响起，落叶飞舞着，温馨洋溢着，真情荡漾着，祝福伴随着，多少个不眠之夜都不及今天的平安夜来得幸福而快乐，温暖着这个不一样的夜晚。
the new year bell will be ringing, falling leaves flying, is permeated with warmth, rippling the truth, blessed with, how many sleepless nights are not as good as today\'s peace night of happiness and joy, warm the night。
25、平安夜，送大礼，吉祥如意从天而降。平安夜，送问候，幸福快乐如约而至。平安夜，要开心，圣诞礼物数不胜数。平安夜，送祝福，祝你心愿一定实现。
luck and christmas eve, gift from the sky。 on christmas eve, send greetings, happiness and about to。 on christmas eve, happy, christmas gifts。 on christmas eve, send blessings, i wish you the best wishes must be implemented。
26、飘落的雪花，组合成平安的形状；让真挚的祝愿，包含着平安的内容；在平安夜的晚上，传递着有关平安的祝福。朋友，平安夜里，愿你平安，愿你快乐！
the falling snow, combined into the shape of a peace； let the sincere wish, contain the content of peace； on christmas eve night, convey about the blessing of peace。 friend, christmas eve, peace be to you, wish you happy！
27、平安夜离不开温暖的火炉，圣诞节离不开缤纷圣诞树，圣诞老人离不开驯鹿，我离不开你——我的棉袜子，我要把你放在床头装礼物！圣诞快乐！
christmas eve leave the warm stove, cannot leave the colorful christmas tree christmas, santa claus is dependent on the reindeer, i can not do without you, my cotton socks, i want to put you on the head of a bed gift！ merry christmas！
28、圣诞将至气氛浓，短信祝福情意重；洗洗袜子挂床边，装满礼物乐无边；扫扫烟囱生火炉，温暖节日心满足。预祝你：平安夜美梦绵绵，圣诞节快乐连连！
christmas atmosphere will be thick, sms blessing affective weight； wash your socks hanging bed, full of present joy endless； sweep the chimney stove, warm heart meet the festival。 i wish you： dream on christmas eve, merry christmas！
29、流星划过夜空，我的愿望随之飘过。烛光照亮厅堂，我的幸福随之产生。快乐就在今晚，平安夜祈祷平安常在。愿你的平安夜与我一起度过，共赏美景，共创明天！
a meteor across the night sky, i wish。 the resulting lit hall, i happiness。 happy tonight, christmas eve to pray for the peace in bloom。 wishing you a christmas eve and i spent together, enjoy the beauty, create tomorrow！
30、平安夜，报平安，平平安安迎圣诞；跨万水，越千山，祝福接力问候传；鹿蹄急，雪橇快，圣诞礼物堆成山；炉火旺，驱严寒，圣诞树下美梦圆。圣诞快乐！
on christmas eve, report peaceful, safely to meet christmas； across the river, the mountains, the blessing relay greetings, deer hoof, sled, christmas gift mountain； cold fire, flooding, christmas tree dream round。 merry christmas！
31、寒冬无情人有情，牵挂之心没有停，过完冬至平安夜，圣诞祝福在进行，朋友思念情不断，一声问候心温暖。元旦问候先奉上，幸福温馨到永远。节日快乐！
winter ruthless people love, caring heart didn\'t stop, after the winter solstice christmas eve, christmas greeting on, friend miss feeling, a warm greetings from heart。 on new year\'s greetings and first happy warmth forever。 a happy holiday！
32、雪夜的静谧，心灵的沉淀，自由的飞翔，星光的灿烂，美丽的烟花，美丽的心情，幸福的生活，快乐的狂欢，真挚的祝福，平安的夜晚。平安夜，愿你身体健康，幸福平安！
hakodate is quiet, the heart of the precipitation, free flying, star bright, the beautiful fireworks, beautiful mood, happy life, happy carnival, sincere blessings, peace night。 on christmas eve, wish you good health, peace and happiness！
33、今晚，翻检心中所有的酸甜，最是把你来惦念，相识相交已经多年，情真自不必多言，友谊之花绽放你我心田，平安夜祝你一生幸福，四季平安。
tonight, looks over all the sweet and sour in the heart, the most is to miss, do you know the intersection has for many years, feeling the need not say more, the flower of friendship blooms you my heart, i wish you a happy life on christmas eve, four seasons peace。
34、平安夜，夜夜平安，今夜冬风，明朝春风，室外寒气，室内暖意，祝福声起，礼物飞来。今夜是平安夜，祝君来年事事如意，天天美满。圣诞快乐！
on christmas eve, peace, and night tonight wind in winter, spring breeze, the ming dynasty cold outdoor, indoor warm, soul。but about beats, gifts。 tonight is christmas eve, wish you all the best in the coming new year, happy happy every day。 merry christmas！
35、彩灯闪烁，美丽的色彩映照你我；圣诞狂欢，欢乐的氛围笼罩你我，钟声悠扬，悦耳的音乐陪伴你我。祝你的平安夜是幸福夜，祝你的圣诞节是狂欢节！
the color of the lights flashing, beautiful shine upon you and me； christmas carnival, the atmosphere of joy over you and me, melodious bell, sweet music to accompany your me。 i wish you a happy christmas eve is the night, i wish your christmas is carnival！
36、平安夜是一首温馨的歌，因为你而变得美妙动人；圣诞节是一首快乐的诗，因为你而变得精彩夺目。我的短信是一阵清新的风，因为发给你而变得活泼生动。祝圣诞快乐！
christmas eve is a sweet song, become beautiful because of you； christmas is a poem of happiness, because you and become a splendid。 my message is a fresh wind, become lively and vivid because of the sent to you。 wishing you all a merry christmas！
37、平安夜，想和你一起度过，十指相扣，两心合一，守护属于我们的浪漫，听着彼此的心跳声，那是世上最动听的旋律，亲爱的，愿你平安快乐，幸福健康！
on christmas eve, want to and you spent together, the net be buckled, the unity of two hearts, guardian belongs to our romantic, listen to each other\'s heart beat, it is the world\'s most beautiful melody, my dear, i wish you a happy peace and happy and healthy！
38、春节祝福：祝你过了一天又一天，天天都是星期天，过了一年又一年，年年都是本命年，过了一夜又一夜，夜夜都是平安夜，长了一岁又一岁，岁岁都是太平岁。猴年快乐。
spring festival blessing： i wish you a day after day, every day is sunday, after a year after year, year after year is a year, after night after night, and night is christmas eve, older age, happiness is at the age of peace。 happy year of the monkey。
39、听说我幸福满分，我决定全部送给你，冬至惊喜十分，平安夜温馨十分，圣诞浪漫十分，事业**十分、生活美满十分，加上梦想给力十分，希望你万事顺心，幸福涨满分。
heard i happiness full marks, i decided to send to you, all very surprise on the winter solstice, christmas eve is very sweet, very romantic christmas, career passion is very, very, happy happy life and dream is to force, hope you all well, happiness get a full mark。
40、本短信由圣诞老人负责创作，由快乐负责编写，由幸福负责发送，由幸运负责传递，由我负责投资，提前送到你的手机，愿你：平安夜如意，圣诞节愉快！
this text the santa claus will be responsible for the creation, the happiness is responsible for the writing, the happiness is responsible for the sending, the luck is responsible for the transfer, i\'m in charge of the investment, sent to your mobile phone in advance, i wish you： christmas eve, christmas is happy！
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